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Nova tarda de jurament de càr-
recs a l’edifici administratiu del 
Govern. Si el 23 de juny juraven 
el càrrec Manel Blasi i Marc 
Miró, com a secretaris d’Estat 
d’Esports i Funció Pública, ahir 
va ser el torn dels quatre nome-
naments aprovats dimecres pas-
sat. Com és habitual en aquest 
tipus d’actes, el cap de Govern, 
Jaume Bartumeu, va pronunci-
ar unes paraules encaminades 
a recercar un model econòmic i 
social molt més sostenible. 

En qualsevol cas, el primer 
a jurar el seu càrrec va ser Joan 
Marc Miralles, des d’ahir se-
cretari d’Estat d’Ensenyament 
Superior i Recerca, el qual va 
indicar que farà tot el que sigui 
possible per garantir que “l’any 
2010 Andorra estigui al nivell 

de qualitat” de l’espai europeu.
A més a més, Miralles va co-

mentar que s’ha de mirar de po-
tenciar l’oferta universitària i al 
mateix temps crear ajudes per 
als estudiants que cursin fora 
els seus estudis universitaris. 

Josep Roig, el nou secretari 
d’Estat d’Educació, va indicar 
que la màxima prioritat del 
ministeri és la d’enfortir les ba-
ses de l’educació al país, i que 
aquest enfortiment passa per 
la creació d’un observatori na-
cional. Aquest òrgan permetria 
estudiar i valorar la qualitat 
educativa del país i, arribats a 
aquest punt, es farien les acci-
ons pertinents per millorar el 
sistema.

De la seva banda, Clara Vives 
va prometre el seu càrrec com a 
secretaria d’Estat de Cultura i 
va destacar la necessitat d’“ex-

terioritzar” moltes tasques 
culturals que es fan al Govern, 
i que a hores d’ara no van més 
enllà dels despatxos de Prat 
de la Creu. Vives va indicar la 
necessitat de donar veu als tèc-

nics de Cultura i potenciar-los 
perquè la seva feina sigui “més 
visible”. 

Tot i això, la secretaria d’Es-
tat va demanar temps per po-
sar-se a estudiar els dossiers 

pertinents i començar a treba-
llar de ple en el seu nou càrrec 
de confiança. 

A l’últim va jurar el càrrec Je-
sús de Tena, el darrer dels qua-
tre nous secretaris d’Estat, que 
farà el que sigui necessari com a 
titular de la secretaria de Salut, 
Benestar Social i Família. De 
Tena va comentar que el prin-
cipal objectiu que té el ministeri 
per al qual treballa és el de “li-
derar” el sistema sanitari i, per 
tant, atorgar a tots els agents 
que configuren aquest sistema 
les tasques que els correspon-
guin per garantir-ne un bon en-
granatge i funcionament. 

D’altra banda, en la branca 
del treball, el nou secretari d’Es-
tat va indicar que en els darrers 
45 dies s’ha pogut observar un 
descens dels inscrits en el servei 
d’ocupació. 

Bartumeu incita els nous secretaris 
d’Estat a crear un model més sostenible 
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El cap de Govern remarca la necessitat de potenciar l’àmbit social i l’econòmic en aquest sentit
tAti mAsià

miralles, roig, Vives i De tena, moments abans del seu jurament. 

El cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, va rebre ahir el president 
del Consell Superior de Justí-
cia, Lluís Montanya. En aquesta 
trobada, la conversa va girar al 
voltant de qüestions que afecten 
directament la gestió del depar-
tament i es va parlar de la ne-
cessitat d’enllestir al més aviat 
possible la carrera judicial. 

En aquest sentit, Jaume Bar-
tumeu va indicar que es posa-
rà a analitzar les observacions 
formulades al voltant d’aquesta 
carrera per poder tirar-les en-
davant com més aviat millor. A 
més, el líder de l’executiu està 
considerant la possibilitat de 
que sigui el Consell Superior 

de Justícia “qui autogestioni” el 
pressupost, i no que ho faci el 
Govern, com passa actualment. 

D’altra banda, Bartumeu va 
comentar que s’està estudiant si 
s’atura el projecte de construc-

ció de la nova seu de la justícia, 
perquè els seus predecessors ja 
sostenien que es malmetia la 
imatge de Casa de la Vall i que 
el nou edifici del Consell Gene-
ral quedava encotillat. 

El Consell Superior de Justícia  
gestionarà el seu pressupost
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Bartumeu, conversant ahir amb montanya i Cairat. 

Un grup de militants del Partit 
Socialdemòcrata (PS) ha deci-
dit impulsar “un corrent d’opi-
nió intern”, que tindrà com a 
denominació Corrent Esquerra 
Socialista. És per aquest motiu 
que han decidit organitzar per 
dilluns que ve, a les 21.30 ho-
res, al local del partit, una pri-
mera reunió, que podria ser-
vir per constituir formalment 
aquest corrent.

Tal com van confirmar fonts 
consultades d’aquest grup, 
el corrent neix amb la volun-
tat de ser un grup de debat i 
van subratllar que en cap cas 
ha de ser vist com un front de 
confrontació. En aquest sentit, 
a més a més, van explicar que 

tampoc no tenen cap intenció 
de presentar una candidatura 
al comitè executiu ni al comitè 
directiu per al proper congrés 
del partit, que s’ha de celebrar 
el mes de setembre. A més a 
més, també aclareixen que no 
volen ser “un grup de pressió 
per acaparar quotes de po-
der”.

D’aquesta manera, exposen 
que entre els seus objectius hi 
ha donar suport al Govern, 
al grup parlamentari i als co-
muns en què el PS governi o es 
trobi en l’oposició. Així, defen-
sen que l’apropament a Europa 
s’ha de fer en l’àmbit econòmic 
i en els drets socials, i que el 
desenvolupament del sistema 
fiscal ha de respondre a les ne-
cessitats del benestar. 

Militants del PS creen 
un “corrent d’opinió”
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